

Stool Test for Ova and Parasite (O&P)

This test looks for parasites and their ova or eggs in the digestive tract by checking a sample of stool in a lab. A parasite lives on or inside another organism. Treatment will be based on the type of parasite that is found.

Parasites enter the body through the mouth or skin. Most people become infected by drinking water or eating food that has parasites. Most parasites are too small to be seen and cannot be tasted or smelled in water or food. Parasites may get into the body through the skin or enter from bites of infected insects.

Signs

The most common signs are:

- Diarrhea
- Bloody diarrhea
- Mucous in stool
- Abdominal pain or cramping
- Gas
- Nausea
- Headaches
- Fever

See your doctor as soon as you have signs. He or she may recommend that you have an O&P test to check for parasites.

Examen parasitologique des selles (O&P)

Cet examen a pour objectif de rechercher les parasites et leurs œufs dans les voies digestives en analysant un échantillon de selles en laboratoire. Un parasite vit sur ou dans un autre organisme. Le traitement dépendra du type de parasite découvert.

Les parasites entrent dans le corps par la bouche ou la peau. La plupart des personnes sont infectées en buvant de l'eau ou en mangeant des aliments contenant des parasites. La plupart des parasites sont trop petits pour être vus et ne peuvent être sentis dans l'eau et la nourriture. Les parasites peuvent pénétrer l'organisme par la peau et entrer par des piqûres d'insectes infectées.

Signes

Les signes les plus fréquents sont :

- Diarrhée
- Diarrhée sanglante
- Mucus dans les selles
- Douleurs abdominales ou crampes
- Gaz
- Nausée
- Maux de tête
- Fièvre

Consultez votre médecin dès que vous présentez des signes. Il ou elle peut recommander d'effectuer un examen O&P pour détecter des parasites.

O&P Test

You will need to collect _____ stool samples. Collect each sample from a different bowel movement over one or more days.

- You may be given a plastic tray to use in your toilet to collect your stool. If you do not get a tray, cover the toilet bowl with plastic wrap, like Saran. Loosely place the plastic wrap over the toilet bowl and hold it in place with the toilet seat so your stool does not get into the water of the toilet.
- **Do not** get urine, water or toilet paper in the stool sample.
- Put part of the stool sample in a clean container. Wash your hands.
- Follow these directions **if checked (✓)**:
 - Put your sample into a special container with fluid. Keep the fluid away from children and pets and handle it carefully. **The fluid is a poison.**
 - Keep your sample in the container in the refrigerator until you can take it to the doctor's office or lab.
 - Take the sample to the doctor's office.
 - Take the sample to the lab at:

Your Care

If you have parasites, your treatment may include taking medicine and drinking large amounts of liquids to prevent dehydration.

Examen O&P

Vous devrez recueillir _____ échantillon(s) de selles. Recueillez chaque échantillon lors de selles différentes sur une ou plusieurs journées.

- On pourra vous donner un plateau en plastique à utiliser dans les toilettes pour recueillir vos selles. Si vous n'avez pas de plateau, recouvrez les toilettes avec un film plastique, du type Saran. Placez le film plastique sur la cuvette des toilettes sans forcer et maintenez-le en place avec la lunette de sorte que vos selles ne tombent pas dans l'eau des toilettes.
- L'échantillon de selles **ne doit pas** contenir d'urine, d'eau ou de papier toilette.
- Placez une partie de l'échantillon des selles dans un récipient propre. Lavez-vous les mains.
- Suivez ces indications **si la case est cochée (✓)** :
 - Placez votre échantillon dans un récipient spécial contenant du liquide. Conservez le liquide hors de portée des enfants et des animaux et manipulez-le avec précaution. **Le liquide est un poison.**
 - Conservez l'échantillon dans le récipient au réfrigérateur jusqu'à ce que vous l'apportiez au cabinet du médecin ou au laboratoire.
 - Apportez l'échantillon au cabinet du médecin.
 - Apportez l'échantillon au laboratoire à :

Vos soins

Si vous avez des parasites, votre traitement pourra consister à prendre des médicaments et à boire de grandes quantités de liquides pour prévenir la déshydratation.

How to Prevent Parasites

- Avoid food and water that may have parasites.
- Wash your hands often. Wash them before and after eating, and after using the toilet. This will help protect you and prevent the spread of parasites to others.

Talk to your doctor or nurse if you have any questions or concerns.

Pour éviter d'avoir des parasites :

- Évitez d'ingérer des aliments ou de l'eau pouvant contenir des parasites.
- Lavez-vous les mains souvent. Lavez-les avant et après manger, ainsi qu'après avoir été aux toilettes. Cela vous permettra de vous protéger et d'éviter la propagation des parasites aux autres.

Parlez à votre médecin ou à votre infirmière si vous avez des questions ou des inquiétudes.

2005 – 1/2011 Health Information Translations

Unless otherwise stated, user may print or download information from www.healthinfotranslations.org for personal, non-commercial use only. The medical information found on this website should not be used in place of a consultation with your doctor or other health care provider. You should always seek the advice of your doctor or other qualified health care provider before you start or stop any treatment or with any questions you may have about a medical condition. The Ohio State University Medical Center, Mount Carmel Health System, OhioHealth and Nationwide Children's Hospital are not responsible for injuries or damages you may incur as a result of your stopping medical treatment or your failure to obtain medical treatment.

Stool Test OP. French.